



HIGHLIGHTS:

行程亮点：

- ❖ Prambanan Temple
普兰巴南寺庙
- ❖ Tebing Breksi
角礫岩懸崖
- ❖ Borobudur
婆罗浮屠寺
- ❖ Candi Mendut & Candi Pawon
梅都佛塔和巴翁塔
- ❖ Salak Fruit Market
Salak 水果园
- ❖ Kaliadem Village
Kaliadem 村庄
- ❖ Jogjakarta City Tour
日惹市区游
- ❖ Shopping
购物乐

** Due to unforeseen circumstances, the sequence of the itinerary is subject to changes without price notice **

* 以上行程只供参考，如有变动将以当地接待社之行程为准，本公司将保留更改行程及团费之权*
* 若中英行程版本出现不符指出，将以英文版为依据 *

DAY 01: ARRIVAL JOGKAKARTA ~ PRAMBANAN (LD)

► Welcome to Jogjakarta, arrival meets and greet by our professional guide. Straight we will take you to **Prambanan Temple** is extraordinarily beautiful building constructed in the tenth century during the reigns of two kings namely Rakai Pikatan and Rakai Balitung. Soaring up to 47 meters (5 meters higher than Borobudur temple), the foundation of this temple has fulfilled the desire of the founder to show Hindu triumph in Java Island. Continue to **Tebing Breksi** as the ruin of limestone mining that remains beautiful giant cliff. Check in hotel, free program. Lunch and dinner will be served at local restaurant.

⊙ 我们直接带您到**普兰巴南寺庙**参观，这座寺庙是建于十世纪，在两个国王（Rakai Pikatan 和 Rakai Balitung）的统治期间。这座寺庙高达 47 米（比婆罗浮屠寺庙高出 5 米），这已满足了当时的印度级创始人愿望。继续前往游览**角礫岩懸崖**（石灰石采矿的废墟）至今仍然是美丽的巨型悬崖。送往酒店办理入住手续。午餐和晚餐位于当地餐厅。

DAY 02 : BOROBUDUR ~ MERAPI (BLD)

► This morning, visit Borobudur is the biggest Buddhist temple in the ninth century measuring 123x123 meters was built by King Samaratungga one of the king of Old Mataram Kingdom the descendant of Syailendra Dynasty, continue to **Candi Mendut** (Mendut Temple) is older than Candi Borobudur there are sory of children in it walls, then direct to **Candi Pawon** (Pawon temple) it's not a grave but a place to keep King Indra's weapon namely Vajranala. Then, visit **Salak Fruit Market** and **pass by Salak Fruit Plantation**. Arrive at **Kaliadem Village** to see the beauty of Merapi Mountain, continue to Merapi Volcano Museum. Back to hotel, free program. Lunch and dinner will be served at local restaurant. **Exclude: Optional jeep for Lava tour in Kaliadem village RM 138 / jeep (3 - 4 paxs)**

⊙ 今天早上，将会安排参观**婆罗浮屠寺**，也是第九世纪最大的佛教寺庙，是由当时统治爪哇岛的夏连特拉王朝统治者兴建。接着前往**梅都佛塔和巴翁塔**。下一站参观**Salak 水果市场**和将会路经**Salak 水果种植园**。到达**Kaliadem 村**后，可以远眺和欣赏 Merapi 火山的美丽风景，然后继续前往 Merapi 火山博物馆参观。晚上送回酒店后自由活动。午餐和晚餐位于当地餐厅。**不含：客人可选择自费参加 Lava Tour 所安排的 Kaliadem 村庄游~RM 138/吉普车 (3-4 人)**

DAY 03 : CITY TOUR ~ SHOPPING TOUR (BLD)

► After breakfast at hotel, visit **Sultan Palace** which still today considered the highest ranking court of Indonesia where old custom of courtesy are still practiced, **Water Castle**, continue to **Sonobudoyo Museum** various household furnishings, weapons and handicrafts of the same period, and **Fort Vredenburg Museum** was a former colonial fortress located in the city of Yogyakarta. The military complex has been converted into an Independence Struggle Museum which was opened in 1992. Lunch at local restaurant, free shopping in **Malioboro Street** to buy special foods, clothes, and souvenirs from Jogja. Continue shopping to **Tirtodipuran Batik Complex, Kotagedhe** as the centre of silver handmade, **Tugu Chocolate Factory**, and **Dagadu Factory Outlet**. Dinner at local restaurant, back to hotel, free program.

⊙ 早餐后，将前往**日惹市区游**；**皇宫，水城堡和博物馆**。。。接下来将安排血拼**玛丽奥勃洛商业街**，如**巴迪商场，手工艺品店，巧克力工厂和直销商店**。。。晚上送回酒店后自由活动。午餐和晚餐位于当地餐厅。

DAY 04 : JOGJAKARTA ~ DEPARTURE (B)

► Breakfast at hotel, check-out procedure, and transfer to airport to leave Jogja with thousands of good memorize. Bon Voyage!

⊙ 早餐位于酒店，自由活动直到送往机场与美好的回忆离开日惹，一路顺风！

****Prices shown are in MYR****

HOTEL OR SIMILAR		GV 2-3	GV 4-6	GV 7-UP	SGL SUPP. (ADD ON)
Tourist Class	Laxston / Midtown / Tickle / The Grove Express	1298	1138	1048	218
3*	Tjokro Style / D Laxston / Horison Yogyakarta	1328	1158	1068	238
	@Hom Platinum / Jentra Dagen / Grage Ramayana	1368	1208	1118	288
	Grand Zuri / Ibis Style / Green Host	1428	1268	1178	348
4*	Crystal Lotus / Indoluxe / Merapi Merbabu	1368	1208	1118	288
	Harper / Sahid Rich / Horison Ultima Riss	1488	1328	1238	398
4*/ 5*	Alana / Novotel / Santika Premier / Grand Aston / Sheraton Mustika	1588	1428	1338	498
5*	Eastparc / Hyatt Regency / Tentrem / The Phoenix	1788	1628	1538	708

ADDITIONAL EXTENSION NIGHT:

Hotel Categories:

Hotel 2* : RM 178 – 188 / r / n (include breakfast for 2 persons)

Hotel 3* : RM 178 – 258 / r / n (include breakfast for 2 persons)

Hotel 4* : RM 228 – 348 / r / n (include breakfast for 2 persons)

Hotel 5* : RM 328 – 568 / r / n (include breakfast for 2 persons)

Extension Night Children 6 – 10 years old without extra bed: Hotel 2* , Hotel 3* : 25% from hotel price // Hotel 4* , Hotel 5* : 30% from hotel price

Note: King bed / queen bed / twin bed / single bed are same price. // Extra bed per room per night charge 65% from room tariff include breakfast 01 person

**** We reserve the right to make any changes on tour price due to currency fluctuation. Thanks for understanding!**

**** 由於匯率波動的關係， 我社保有權利依據匯率波動而有所調整其價格， 謝謝體諒！**

Important Notes:

- ✚ Ground arrangement & Minimum 2 paxs, based on Private Tour.
- ✚ Valid from and travel **COMPLETED** within: 01 Jan – 31 Dec 2017.
- ✚ Valid for Malaysia Market.
- ✚ Guide Policy: **2-9 paxs using driver cum guide with Bahasa Indonesia / Malay Speaking.
**10 paxs up using English / Malay Speaking.
- ✚ Itinerary & Indonesian cuisine at local std restaurant as per program / Mineral water during the tour / Donation (Parking fee, fuel charge).
- ✚ Below 13 paxs transportation will based on van or similar vehicle type.
- ✚ Child Rates: (Age under 10 years old only) Child with bed 95% of adult fare & child no bed 75% of adult fare.

Tour Excludes:

- ❖ Personal expenses such as mini bar, telephone, etc...
- ❖ Surcharge hotel on high season period
- ❖ **Tipping**
- ❖ Optional tour & meals not mentioned such as:
 - ✓ Optional jeep for Lava tour in Kaliadem Village RM 138 / jeep (3 – 4 paxs)
 - ✓ Additional guide valid for 2 – 9 paxs: English speaking guide: RM 98 / group / day OR Mandarin Speaking guide RM 188 / group / day.
 - ✓ Change English to Mandarin Speaking guide valid for 10 paxs up : RM 118 / group / day
 - ✓ Additional Ramayana Ballet in Prambanan complex or Purawisata (subject to availability) RM 78 / pax. Must be ordered prior arrival

High Season Date with Surcharge as following: ** Chinese New Year: 28-29Jan'17; Good Friday: 14~15Apr'17; Isra Mi'raj: 22~24Apr'17; International Labour Day: 30Apr-01May'17; School Holiday: 04~08Jul'17; Idul Adha: 01~02 Sep'17; Maulid of Prophet Muhammad SAW: 01~02Dec'17 **

- ▶ **Tourist Class Hotels: RM 20 - RM 40/room/night**
- ▶ **3* Hotels: RM 20 - RM 40/room/night**
- ▶ **4* Hotels: RM 50 - RM 70/room/night**
- ▶ **5* Hotels: RM 60 – 90/room/night**

*** The above is only a tentative surcharge rate, final will advise on booking / confirmation due hotel policy***

Idul Fitri & Christmas and New Year Black out date: **Christmas and New Year 2017: 01-04 Jan'17; Idul Fitri: 19 Jun-03 Jul'17; Christmas and New Year 2018: 22Dec-04Jan'18 **

- ▶ **Tourist Class Hotels: RM 80 - RM 120/room/night**
- ▶ **3* Hotels: RM 80 - RM 120/room/night**
- ▶ **4* Hotels: RM 120 - RM 170/room/night**
- ▶ **5* Hotels: RM 130 – 220/room/night**

*** The above is only a tentative surcharge rate, final will advise on booking confirmation due hotel policy***

(Note: Some surcharge dates are still unknown, will advise on booking confirmation. Any increase in room rates arising from the Events and conventions shall be borne by customers)